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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Infrastruktury (nr 155) 
12 czerwca 2013 r. 
Komisja Infrastruktury, obradująca pod przewodnictwem posła Stanisława 
Żmijana (PO), zastępcy przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– poprawki zgłoszone w czasie drugiego czytania do projektu ustawy 
o zmianie ustawy o wyrobach budowlanych oraz ustawy o systemie oceny 
zgodności (druki nr 1330 i 1346). 

W posiedzeniu udział wzięli: Piotr Styczeń podsekretarz stanu w Ministerstwie Transportu, Budow-
nictwa i Gospodarki Morskiej wraz ze współpracownikami, Andrzej Kwiatkowski radca ministra 
w Ministerstwie Finansów, Janusz Rymsza zastępca dyrektora Instytutu Badawczego Dróg i Mostów 
oraz Marek Kaproń zastępca  dyrektora  do Spraw Współpracy  z Gospodarką  Instytutu Techniki 
Budowlanej. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Elżbieta Kessel i Marcin Mykietyński 
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Jarosław Lichocki i Wojciech Paluch  
– legislatorzy z Biura Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Dzień dobry. Otwieram posiedzenie sejmowej Komisji Infrastruktury. 
Witam państwa posłów. Resort transportu, budownictwa i gospodarki morskiej repre-

zentuje pan minister Piotr Styczeń, którego witam. Witam również towarzyszący mu 
zespół panów z departamentu. Witam przedstawicieli strony społecznej. 
Porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje rozpatrzenie poprawek zgłoszonych 

w czasie drugiego czytania do projektu ustawy o zmianie ustawy o wyrobach budow-
lanych oraz ustawy o systemie oceny zgodności. Czy są uwagi do porządku? Nie ma. 
Dziękuję. 
Przystępujemy zatem do jego realizacji. 
W trakcie drugiego czytania zgłoszone zostały cztery poprawki i jeden wniosek. Wnio-

sek dotyczy odrzucenia projektu ustawy w całości. Rozpoczniemy od tego wniosku. Czy 
w imieniu wnioskodawców pan poseł Szeliga chciałby zabrać głos? Dziękuję. 
Poddaję zatem wniosek pod głosowanie. Kto jest za odrzuceniem projektu ustawy 

w całości,  proszę  o podniesienie  ręki. Dziękuję. Kto  jest  przeciw? Dziękuję. Kto  się 
wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyników. 

Sekretarz Komisji Marcin Mykietyński:
1 głos – „za”, 15 głosów – „przeciw”, 3 posłów wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Wniosek nie uzyskał większości. 
Przystępujemy zatem do rozpatrzenia poprawek. Czy w imieniu wnioskodawców pani 

poseł Sibińska chciałaby zabrać głos? Bardzo proszę. 

Poseł Krystyna Sibińska (PO):
Omówię te poprawki bardzo szybko. 

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Bardzo proszę. 
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Poseł Krystyna Sibińska (PO):
Panie przewodniczący, panie ministrze, nie będę tego czytać – przedstawię tylko krótko 
te cztery poprawki. Pierwsza poprawka dotyczy art. 1 pkt 5). Są tam dodane w ust. 1 
wyrazy: „w tym spełnienie obowiązku określonego w art. 30 ust. 2 rozporządzenia nr 
305/2011”. Jest to też wypełnienie wytycznych MSZ. Taka jest więc treść poprawki. 
Poprawka druga dotyczy pkt 6) w art. 1. Proponujemy, żeby w art. 7 metody oceny 

zgodności stosowane wyłącznie w odniesieniu do wyrobów budowlanych objętych obo-
wiązkiem znakowania znakiem budowlanym ... Proponowane w sprawozdaniu uchylenie 
art. 7 skutkowałoby tym, że w odniesieniu do wyrobów budowlanych objętych obowiąz-
kiem znakowania znakiem budowlanym ustawa nie wskazywałaby żadnych metod oceny 
zgodności. Jest to przywrócenie tego zapisu. 
Trzecia poprawka dotyczy również art. 1 pkt 7), w którym lit. b) zostałaby zmieniona 

tak, jak jest w obowiązujących przepisach. 
Natomiast poprawka czwarta dotyczy pkt 8) w art. 1. W pkt 1) zamiast wyrazów: 

„z zastrzeżeniem art. 5 ust. 1” są wyrazy „z wyłączeniem wyrobów, o których mowa 
w art. 5 ust 1”. Jest to po prawka o charakterze redakcyjnym. Wskazuje ona, że w art. 
50 ust. 1 projektu przywołany jest art. 5 ust. 1 ustawy o wyrobach budowlanych, a nie 
art. 5 rozporządzenia nr 305/2011. 

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Bardzo dziękuję, pani poseł. Bardzo proszę o stanowisko rządu w sprawie poprawek. 
Proszę, panie ministrze. 

Podsekretarz stanu w Ministerstwie Transportu, Budownictwa i Gospodarki Morskiej 
Piotr Styczeń:

Dziękuję bardzo. Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, po dokonaniu analizy wnie-
sionych  poprawek  doszliśmy  do przekonania,  że powinniśmy  je rekomendować  jako 
do przyjęcia przez Komisję, a następnie przez Sejm. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Bardzo dziękuję. Proszę Biuro Legislacyjne. 

Legislator Jarosław Lichocki:
Dziękuję, panie przewodniczący. U nas również analiza dała wynik pozytywny. Dziękuję. 

Przewodniczący poseł Stanisław Żmijan (PO):
Bardzo dziękuję. Przystępujemy zatem do rozpatrzenia kolejnych poprawek. 
Bardzo proszę, poprawka 1. Czy  jest sprzeciw wobec propozycji  jej przyjęcia. Nie 

ma sprzeciwu. 
Stwierdzam zatem, że poprawka 1 uzyskała pozytywną rekomendację Komisji. 
Poprawka 2. Czy jest sprzeciw? Nie widzę. 
Stwierdzam zatem, że poprawka 2 także uzyskała pozytywną rekomendację Komisji. 
Poprawka 3. Czy jest sprzeciw? Nie widzę. 
Stwierdzam zatem, że poprawka 3 także uzyskała pozytywną rekomendację Komisji. 
Poprawka 4. Czy jest sprzeciw? Nie ma. 
Stwierdzam zatem, że poprawka 4 także uzyskała pozytywną rekomendację Komisji. 
Dziękuję. Pozostaje nam wyznaczyć posła sprawozdawcę. Proponuję, aby tę misję 

kontynuowała pani poseł  ... Kto? ... Przepraszam. Proponuję, aby misję kontynuował 
pan poseł przewodniczący Józef Racki. Czy są inne propozycje? Nie ma. Dziękuję. 
Prosimy o opinię MSZ do jutra do godziny 12.00. 
Czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos? Nie ma chętnych. 
Wobec wyczerpania porządku, zamykam posiedzenie. Dziękuję za udział. 


